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Abstract (en)
[origin: CN117850190A] The invention relates to a timepiece module for a timepiece movement, such as an automaton or a ringing mechanism,
comprising a plate and a mechanical device which can be switched from an idle state, in which the mechanical device is stationary relative to the
plate, to an operating state, in which the mechanical device is movable relative to the plate. At least a portion of the mechanical device is movable
relative to the plate when actuated, the timepiece module comprising a barrel for providing energy to the mechanical device, the mechanical device
comprising a gear train actuatable by the barrel, the timepiece module further comprising an automatic locking mechanism for automatically locking
the mechanical device, the automatic locking mechanism comprises a rotating cam and a movable element matched with the rotating cam, the
movable element can move between a locking position and a retracting position, the mechanical device is in an idle state at the locking position, the
mechanical device is in a working state at the retracting position, and the rotating cam is fixedly installed on the spring barrel.

Abstract (fr)
Un aspect de l'invention concerne un module d'horlogerie (1) pour mouvement d'horlogerie, par exemple un automate ou une sonnerie, le
module d'horlogerie (1) comportant une platine (2) et un dispositif mécanique (10) pouvant passer d'un état de repos dans lequel le dispositif
mécanique (10) est immobile par rapport à la platine (2), à un état de fonctionnement dans lequel au moins une partie du dispositif mécanique
(10) est mobile par rapport à la platine (2) lorsqu'il est actionné, le module d'horlogerie (1) comportant un barillet (3) pour fournir de l'énergie au
dispositif mécanique (10), le dispositif mécanique (10) comportant un train de rouages (20) actionnable par le barillet (3), le module d'horlogerie (1)
comprenant en outre des moyens de blocage automatique (30) du dispositif mécanique (10), les moyens de blocage automatique (30) comprenant
une came rotative (4) et un corps mobile (7) coopérant avec la came rotative (4), le corps mobile (7) étant mobile entre une position de blocage,
dans laquelle le dispositif mécanique (10) est dans l'état de repos, et une position de retrait, dans laquelle le dispositif mécanique (10) est dans l'état
de fonctionnement, la came rotative (4) étant montée solidaire du barillet (3).
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